
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XVI/20 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 31 marca 2020 roku 

 

Załączniki do protokołu: 

1.  Lista obecności radnych; 

Od nr 2 do nr 8 - uchwały Rady Miejskiej w Trzebnicy; 

4.   Wykaz wyników głosowania jawnego radnych Rady Miejskiej w Trzebnicy. 

 

Nagranie obrad Rady Miejskiej w Trzebnicy: https://bip.trzebnica.pl/4987/1200/archiwum-

sesji-rady-miejskiej-w-trzebnicy.html 

 

Nieobecni radni: Zbigniew Kuźma, Małgorzata Lecyk, Magdalena Orzechowska, Mateusz 

Stanisz. 

Stan radnych –21. 

Stan radnych w dniu sesji –17. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima, Skarbnik 

Barbara Krokowska, Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan 

Gurboda. 

XVI sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej odbyła się w Gminnym Centrum Kultury i Sportu              

w Trzebnicy. Obrady rozpoczęły się o godzinie 13:00. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Trzebnicy Marek Koliński stwierdził quorum na podstawie listy obecności, po czym 

otworzył obrady XVI sesji nadzwyczajnej. Poinformował, że porządek obrad wraz  

z zawiadomieniem o sesji wszyscy otrzymali. Wiceprzewodniczący zapytał Burmistrza 

Gminy Trzebnica czy wyraża zgodę na wprowadzenie autopoprawki do przedłożonego 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2020 

i lata następne, Burmistrz wyraził zgodę. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wnioski o zmianę porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na rok 2020 i lata następne wraz z autopoprawką. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzebnica na 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Trzebnica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/130/15 Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 30 listopada 2015 roku w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

https://bip.trzebnica.pl/4987/1200/archiwum-sesji-rady-miejskiej-w-trzebnicy.html
https://bip.trzebnica.pl/4987/1200/archiwum-sesji-rady-miejskiej-w-trzebnicy.html
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odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik 

przyrody. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzania „Programu Opieki nad Zwierzętami 

Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Trzebnica  

w 2020 r.” 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień dla Gminy Trzebnica na 2020 rok. 

13. Komunikaty. 

14. Zamknięcie XVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad 4 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań własnych gminy od ostatniej sesji  

tj. od dnia 16 marca 2020 r.  

Radny Zbigniew Szydłowski zapytał o skład zespołu opracowującego pakiet antykryzysowy. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wymienił osoby wchodzące w skład zespołu. 

Radny Artur Kania zapytał czy są już konkretne propozycje pomocy. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że gmina Trzebnica jest jedną  

z pierwszych gmin w powiecie, która taki zespół powołała. Konkretnych propozycji jeszcze 

nie ma. Dodał, że każdy przypadek będzie indywidualnie rozpatrywany. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy dla wszystkich przedsiębiorców będzie ogólny przepis, 

czy indywidualnie, uznaniowo. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że będą sprawiedliwe zasady. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska powiedziała, że niedawno odbyło się zebranie sołtysów, 

na którym burmistrz powiedział, że chce zlikwidować od przyszłego roku fundusz sołecki. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że jest to nieprawda.  Wyjaśnił, 

że poddał tylko pod dyskusję rzeczowość i rzetelność wykorzystania funduszu. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy burmistrz przekazał przewodniczącemu sprawozdanie 

z wykonania budżetu za 2019 r., ponieważ dzisiaj mija termin. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że przekazał. 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad 5  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że do biura Rady nie wpłynęły żadne uwagi do 

protokołu. Głosowanie: „ za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 5. Protokół 

został przyjęty.  

Ad 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica 

na rok 2020 i lata następne wraz z autopoprawką. 
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Wiceprzewodniczący powiedział, że materiały wszyscy otrzymali i mogli się z nimi 

zapoznać, poprosił o zadawanie pytań pani skarbnik. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał odnośnie hali widowiskowo – sportowej, na sesji 31 

stycznia zmniejszono kwotę o 2 500 000 zł a, teraz dodaje się kwotę 1 700 500 zł. 

Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, że 2019 r. nie zostały wykorzystane w pełni 

środki na to zadanie inwestycyjne, nie zostały przeprowadzone przetargi na zakup sprzętu  

i wyposażenie hali widowiskowo – sportowej. Dopiero po zakończeniu roku i przygotowaniu 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu można było ustalić, jakie były ostateczne 

wielkości wydatkowane na tą inwestycję. 

Radny Artur Kania zapytał o plany na III kwartał, dochody z tytułu udziału we wpływach  

z podatku dochodowego od osób prawnych. Według radnego w objaśnieniach przyjętych do 

WPF widnieje optymistyczne podejście. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że w kolumnie dochody znajdują się nie tylko plany 

i wykonanie z lat poszczególnych. Dochody dotyczące podatków od osób prawnych zostały 

zmniejszone po ustaleniu faktycznej możliwości osiągnięcia dochodów w 2019 r. W 2017 r. 

dochody z udziału w podatkach wynosiły 19 948 640 zł, w 2018 r. 23 903 527 zł, a w 2019 r. 

28 688 248 zł. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że na dzień 30 stycznia wydatki wykazały nadwyżkę 

w wysokości 3 600 000 zł, obecnie jest 390 520 zł. Przez dwa miesiące skonsumowano 90% 

kwoty. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że jest to kwota prognozowanej nadwyżki budżetowej, 

w tej pozycji jest to kwota przeznaczona na spłatę kredytów, pożyczek i wykup papierów 

wartościowych. Nadwyżka wynika z wyliczeń środków, które nie zostały wykorzystane  

w roku poprzednim i mogą być wprowadzone do budżetu roku bieżącego. 

Radny Mirosław Marzec zapytał o pozycje 1.1.1.3 oraz 1.1.2.3 w załączniku nr 2 dla roku 

2020 – budowa biblioteki. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że na to zadanie w tym roku nie będą wydatkowane 

środki. Okres realizacji tej inwestycji to lata 2021 – 2024. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o modernizację biblioteki, czy dotacja dotyczy też galerii 

wystawienniczej. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że okres realizacji zadania 

przewidziany jest na lata 2021 – 2024. Jeżeli gmina otrzyma pozytywną opinię to środki 

zostaną przeznaczone w ramach jednego programu rewitalizacji na budowę biblioteki oraz 

galerię wystawienniczą. 

Więcej pytań nie było. Prowadzący zamknął dyskusję. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

11 radnych, przeciwko głosowało 3 radnych, wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała nr XV/176/20 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na rok 2020 i lata następne wraz z autopoprawką, została podjęta.  

 

Ad 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzebnica na 2020 rok. 
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Wiceprzewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radny Janusz Szydłowski zapytał o wprowadzone środki na zadanie pod nazwą - Zachowanie 

i udostępnienie Winnej Góry na cele turystyczne. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że Powiatowy Inspektor Budowlany stwierdził,  

że ilość zaprojektowanych linek jest niewystarczająca, należało wprowadzić środki, aby 

wzmocnić przejście. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że były tam prześwity wykonane niezgodnie  

z projektem. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że wszystko zostało wykonane 

zgodnie z projektem, zatwierdzonym przez starostwo powiatowe. 

Radny Krzysztof Śmiertka zaproponował, aby gmina Trzebnica zakupiła dwa respiratory dla 

szpitala w Trzebnicy. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że zakup respiratora jest to dobra wola 

gminy Trzebnica. Powiat zakupuje też respirator, a pozostałe gminy wyposażenie około 

respiratora. Kwota 65 000 zł została ustalona na ostatnim spotkaniu kryzysowym. Dodał,  

że gmina Trzebnica, co roku umarza podatek dla szpitala. 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że gmina przejęła ziemię na ul. Milickiej, można  

by te środki przeznaczyć na szpital. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że gmina przekazała starostwu 

budynek przy ul. Solnej, który starostwo sprzedało.  

Radny Artur Kania powiedział, że powiaty są powołane do realizacji innych zadań.  

W powiecie każde pieniądze są znaczone. Budżet gminy Trzebnica jest większy od budżetu 

powiatu. 

Radny Janusz Szydłowski zapytał, dlaczego znowu wprowadza się środki na zadanie pod 

nazwą – Zagospodarowanie terenu z przeznaczeniem pod usługi publiczne z zakresu sportu 

na potrzeby strefy aktywności sportowo-rekreacyjno-zabawowej. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że tak jak przy hali sportowej zostało rozliczone  

to zadanie. Został przeprowadzony przetarg na określone prace za określone środki. Zadanie 

zostało zakończone z końcem roku i nie zostało rozliczone finansowo, po ustaleniu kwoty 

wolnych środków należało je ponownie wprowadzić do budżetu. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy ujęte w punkcie 10 w planie wydatków zadanie pod 

nazwą – Opracowanie dokumentacji projektowej dla inwestycji poprawa dostępności 

komunikacyjnej w rejonie ulic Oleśnickiej i 3 Maja w Trzebnicy jest to nowe zadanie. 

Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, że jest to nowe zadanie. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że jak to się ma do umowy z 12.06.2019 r., która 

obejmuje to samo zadanie, czy będziemy płacić projektantowi dwa razy za to samo. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że zadanie będzie raz realizowane i raz zapłacone. 

Więcej pytań nie było. Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

14 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 3 radnych. 
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Uchwała nr XV/177/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzebnica na 2020 rok, 

została podjęta. 

 

Ad 8  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Trzebnica. 

 

Radny Artur Gajowy opuścił salę obrad. 

Wiceprzewodniczący poprosił o zadawanie pytań Naczelnikowi Wydziału Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że zgodnie z uchwałą z 2015 r. odpady segregowane 

powinny być odbierane raz w miesiącu, a były odbierane raz na dwa miesiące. 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan Gurboda odpowiedział,  

że został przedstawiony dzisiaj radnym do procedowania nowy regulamin, który porządkuje 

gospodarkę odpadami w gminie Trzebnica. Od 1 stycznia papier i szkło odbierane są, co dwa 

miesiące. Opłata nie jest uzależniona od częstotliwości odbioru, jest to opłata stała naliczana 

od mieszkańca. 

Radny Mirosław Marzec zapytał, na co zostaną przeznaczone zaoszczędzone środki. 

Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o rozliczenie odbioru śmieci, 

usługa realizowana jest w systemie in-hous. Opłata, którą gmina płaci ze środków, które 

spływają w postaci opłaty „śmieciowej” jest przeznaczona tylko na ten cel. 

Radny Artur Kania powiedział, że między innymi szkło odbiera się raz na dwa miesiące, a są 

przedsiębiorcy, którzy płacą za szkło, gmina na tym zarabia. Czy to nie powinno zostać 

uwzględnione? 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że gmina będzie musiała 

dopłacić do gospodarki odpadami prawdopodobnie 2 000 000 zł. Szło oraz plastik są 

sprzedawane, ale cena drastycznie spadła. Ilość produkowanych śmieci jest za to coraz 

większa. Gmina robi wszystko, co może. 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że spółka jest źle zarządzania. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że spółka gminna jest dobrze 

zarządzana, podał jako przykład Oborniki Śląskie, które obsługuje spółka ALBA i koszt jest 

trzykrotnie większy. 

Radna Justyna Wróbel zapytała, czy dalej obowiązują limity odbierania bioodpadów  

do 5 worków. 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan Gurboda odpowiedział,  

że zgodnie z obowiązującą ustawą o utrzymaniu czystości w gminie, nie ma możliwości 

ograniczania ilości odbioru odpadów biodegradowalnych. 

Więcej pytań nie było. Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, za przyjęciem głosowało 

14 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 
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Uchwała nr XV/178/20 w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Trzebnica, została podjęta.  

 

Ad 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/130/15 Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 30 listopada 2015 roku w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Wiceprzewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radny Krzysztof Śmiertka zwrócił uwagę naczelnikowi, że powiedział, iż nie było 

częstotliwości wywozu nieczystości, co jest nieprawdą, ponieważ było zapisane nie rzadziej 

niż raz w miesiącu. Zapytał jak zostanie to zrekompensowane mieszkańcom. 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan Gurboda odparł, że nie ma 

co rekompensować, odpady są odbierane zgodnie z harmonogramem. Dodał, że nie mówił, 

iż nie było określonej częstotliwości wywozu odpadów tylko, że zmieniamy częstotliwość. 

Radny Paweł Wolski zapytał czy zmiana regulaminu dotyczy tylko wywozu szkła i papieru. 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan Gurboda wyjaśnił, że zmiana 

dotyczy również bioodpadów oraz dochodzi nowy punkt wynikający z ustawy, odpady 

niekwalifikujące się do odpadów medycznych, które gmina musi odbierać na tzw. PSZOK. 

Radny Krzysztof Śmiertka zaznaczył, że na wcześniejszej sesji zaproponował, aby przekazać 

nieodpłatnie kompostowniki na rzecz domków jednorodzinnych. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że nie jest to złe rozwiązanie, 

ale gmina Trzebnica obniżyła o 2 zł opłatę osobom, które w ramach własnych możliwości 

zakładają kompostownik. 

Więcej pytań nie było. Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, za przyjęciem głosowało 

16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr XV/179/20 w sprawie zmiany uchwały nr XI/130/15 Rady Miejskiej 

w Trzebnicy z dnia 30 listopada 2015 roku w sprawie sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, została podjęta.  

 

Ad 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody. 

 

Wiceprzewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radny Mirosław Marzec poinformował, że jest za późno, aby procedować nad uchwałą, 

ponieważ od jutra zaczyna się okres lęgowy ptactwa. 
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Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan Gurboda wyjaśnił,  

że uchwała jest procedowana dzisiaj gdyż wynika to z wniosku, który złożył właściciel 

nieruchomości, aby otrzymać pozwolenie na wycinkę drzewa, które zagraża bezpieczeństwu 

mieszkańcom. Właściciel nieruchomości uzyskując decyzję na wycinkę drzewa musi dokonać 

poglądu drzewa, czy nie znajdują się ptaki oraz inne gatunki chronione.  

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, czy ktoś to będzie sprawdzał. 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan Gurboda odparł, że obecna 

uchwała została opiniowana przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska. Uzgodniono 

wycinkę tego drzewa bez zastrzeżeń. Uznano, że można to drzewo pozbawić formy ochrony 

przyrody. 

Więcej pytań nie było. Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, za przyjęciem głosowało 

14 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nr XV/180/20 w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik 

przyrody, została podjęta.  

 

Ad 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzania „Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi 

oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Trzebnica  

w 2020 r.” 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, za przyjęciem głosowało 

16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr XV/181/20 w sprawie wprowadzania „Programu Opieki nad Zwierzętami 

Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Trzebnica  

w 2020 r.”, została podjęta.  

 

Ad 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień dla Gminy Trzebnica na 2020 rok. 

 

Wiceprzewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska powiedziała, że radni dostali projekt uchwały, ale nie 

znają sytuacji jak wyglądała pomoc. Jak działają programy, świetlice, zajęcia profilaktyczne 

dla dzieci. Nie ma jeszcze sprawozdania za rok poprzedni. Przed podjęciem uchwały komisja 

powinna zapoznać się z tą problematyką. 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że uchwała jest powielona, nie ma aktualnych danych. 

Należy najpierw spotkać się z komisją. Są to pieniądze znaczone, nie można ich na nic innego 

przeznaczyć. 

Radny Paweł Wolski zapytał, kto się obecnie tym zajmuje. 
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Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że Anna Cisak. Dzisiaj 

podejmowana jest tylko uchwała, która musi być podjęta do 31 marca zgodnie z ustawą. 

Należy przyjąć plan pracy na rok bieżący. Dodał, że niedawno na komisji Iwona Durbajło 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień odpowiadała na wszystkie pytania szczegółowo. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska powiedziała, że chciałaby poznać tematykę, zobaczyć jak 

pracują świetlice. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że nie widzi przeszkód, aby radna 

uczestniczyła w pracach świetlicy.  

Więcej pytań nie było. Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, za przyjęciem głosowało 

12 radnych, przeciwko głosowało 4 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr XV/182/20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                           

i Rozwiązywania Problemów Uzależnień dla Gminy Trzebnica na 2020 rok., została 

podjęta.  

 

Ad 13 

Komunikaty. 

 

Radny Artur Kania powiedział, że złożył wniosek, aby na komisji ochrony środowiska 

dyskutować na temat statusu Lasu Bukowego. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Koliński zaznaczył, że wniosek jest zasadny,  

ale w obecnej sytuacji będzie ciężko zrealizować. 

Radny Krzysztof Śmiertka zwrócił się do radnych, aby dołączyli do akcji „Serce dla szpitala 

w Trzebnicy”. Dodał, że radni Koalicji Obywatelskiej oddają połowę diety na wsparcie akcji. 

Radny Mirosław Marzec poprosił o zwołanie komisji gospodarki komunalnej. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że jest mu przykro, iż radni: 

Renata Bujak – Ziółkowska, Mirosław Marzec oraz Krzysztof Śmiertka wstrzymali się od 

głosu przy podejmowaniu uchwały w sprawie zmian w budżecie gdzie przeznaczane były 

środki na zakup respiratora dla szpitala w Trzebnicy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Koliński przypomniał radnym o składaniu 

oświadczeń majątkowych. 

 

Ad 14 

Zamknięcie XVI nadzwyczajne sesji Rady Miejskiej.  

Wiceprzewodniczący Rady dokonał zamknięcia XVI sesji nadzwyczajne o godzinie 14:40. 

 

 

 Protokół sporządziła: 

Adrianna Cendrowska 


